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Geachte heer Visser, 

 

Op 25 april 2018 heeft u namens de SGP ChristenUnie de volgende schriftelijke 

vragen (conform artikel 39 RVO Raad) ingediend over de verkeersveiligheid en 
leefbaarheid in de Staatsliedenbuurt.  

 
Verkeersveiligheid 

1. Waarom is de Savornin Lohmanlaan nog niet opgesteld voor het verkeer?  
De bouwwerkzaamheden langs De Savornin Lohmanlaan hebben vertraging 

opgelopen. Door de bouwwerkzaamheden is het niet mogelijk om de weg open te 

stellen voor het verkeer.  
 

2. Zijn er alternatieven om de verkeerveiligheid op de ventweg Stationsweg te 
bevorderen en de ontsluiting van de Staatsliedenbuurt te waarborgen en kunt u 
deze toelichten? 

Nee, er zijn geen alternatieven.  
Op de ventweg (Achterom) van de Stationsweg is een snelheidsinformatiedisplay 

("Smiley") geplaatst om het verkeer op hun snelheid te attenderen.  
Zoals bij vraag 1 vermeld kunnen wij De Savornin Lohmanlaan nog niet voor het 

verkeer openstellen vanwege de bouwwerkzaamheden. Wij gaan met Tablis in 
gesprek om maatregelen te treffen, zodat De Savornin Lohmanlaan zo spoedig 

mogelijk weer opengesteld kan worden. Hierna kan de ventweg van de Stationsweg 

weer een doodlopende straat worden.  
 
Leefbaarheid 
3. Wat gaat het college doen om dit groeiend gevoel van onveiligheid voor de 

bewoners van de Staatsliedenbuurt weg te nemen? 
Wij zullen er bij Tablis  op aandringen de situatie te verbeteren. Tablis heeft de 
meeste mogelijkheden (al hebben ze al het nodige gedaan) om overlast tegen te 

gaan. Hierbij moet gedacht worden aan: het goed afsluiten van leegstaande 
woningen, direct maatregelen te treffen als een woning toch betreden is,  

bouwhekken te verstevigen en eventueel toezicht te regelen.  

 
Tablis heeft aangegeven dat in de volgende fases er minder leegstand is. De 

vrijkomende woningen worden zo veel mogelijk tijdelijk verhuurd, waardoor er meer 
sociale controle is. 
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4. Is de portefeuillehouder in overleg met Tablis om dit te voorkomen of wil de 
portefeuillehouder in overleg treden?  

De portefeuillehouder is bereid om met Tablis in overleg te gaan. Wel zal er eerst 

ambtelijk contact worden gelegd. Mocht dit onvoldoende werken dan wordt er bestuurlijk 
opgeschaald.  

 
5. Welke maatregelen worden er genomen om dit te voorkomen? 
Zie de beantwoording op vraag 3.  

 

 

 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 

De secretaris,                     De burgemeester, 

 
 

 
 

H.F. van Breugel               drs. A.P.J. van Hemmen  

 

 

 


